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Abstract (en)
[origin: WO2016131550A1] The invention relates to a climbing system (1) for a crane. The system comprises a climbing apparatus (2) for inserting a
mast section (3) or for removing a mast section (3) from a tower structure (4) of a crane, and a control unit (5) for controlling the climbing apparatus
(2). The system is furthermore characterized in that the system comprises a first sensor (51) for monitoring a state of a connection means of the
climbing apparatus (2) and/or the tower structure (4), wherein the first sensor (51) is connected to the control unit (5). A climbing process of a crane
can thus be simplified and the safety of the climbing process can be increased.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Klettersystem 1 für einen Kran. Das System umfasst eine Klettereinrichtung 2 zum Einbringen eines
Mastschusses 3 oder zum Entnehmen eines Mastschusses 3 aus einer Turmkonstruktion 4 eines Krans, und eine Steuerungseinheit 5 zum Steuern
der Klettereinrichtung 2. Das System ist ferner dadurch gekennzeichnet, dass es einen ersten Sensor 51 zum Überwachen eines Zustands eines
Verbindungsmittels der Klettereinrichtung 2 und/oder der Turmkonstruktion 4 umfasst, wobei der erste Sensor 51 mit der Steuerungseinheit 5
verbunden ist. Dadurch ist es möglich einen Klettervorgang eines Krans zu vereinfachen und die Sicherheit des Klettervorgangs zu erhöhen.
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